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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvis markedet for brugte taxier fremover gør salg mere gunstigt i udlandet, og taxier 

således ikke sælges efter endt brug i Danmark, hvilke bilmærker og typer vurderer mini-

steren så vil subsidiere det nuværende salg af tidligere taxi-vogne? 

 

Svar 

Det skal bemærkes, at tidligere taxier kun udgør kun en lille del af brugtvognsmarkedet. 

Hvis de biler, der har kørt som taxi, ikke matcher efterspørgslen på markedet for brugte 

biler i Danmark, vil de kunne eksporteres efter endt tjeneste som taxier. Tilsvarende vil 

efterspørgslen efter biler svarende til de nuværende brugte taxier kunne imødekommes 

gennem import af tilsvarende brugte biler. 

 

Hvis der fx kommer flere mindre taxier, vil en del af disse evt. blive eksporteret og solgt i 

andre lande efter endt brug som taxi i Danmark.. Til gengæld kan der så forventes en øget 

import af store brugte biler samt evt. en reduceret import af mindre, brugte biler. 
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